
KS Prule
Žlvahn« razprava o iatrtam tamoprispavku

- KS Prule je imela javno razpravo o IV. samo-
prispevku 11. septembra. Pokazala je, da Ijudje
niso proti samoprispevku, vendar Prulčani želi-
}o, da se določi prioriteta pri gradnji objektov.
Pogreiajo načrte za te objekte (ki so sedaj v
pripravi), opozarjajo pa ie na potrebo po zao-
stritvi osebne odgovornosti tako projektantov
kot izvajalcev del. Večjo pozornost je treba
posvetiti vzdrževanju zgradb in ne samo njihovi
postavitvi. Precej vprašanj je bilo postavljenih
glede grajskega pobočja, saj je to problem, ki
neposredno prizadeva krajane. Ker projekt ie

ni kontan, ni mogoče dati natančnejših pojasnil. To je le
nekaj poudarkov z razprave, ki se bo nadaljevala v vseh
temeljnih okoljih.

* • *

TVD Partlzan Prula ne spottuje pravil higien« - Seja
sveta KS je bila 10. septembra. Na njej so obravnavali pred-
log. da se en zabojnik za steklo premakne v križišče Janeži-
fieve in Prijateljeve ulice. Med drugim so razpravljali o po-
novnem problemu, ki ga osnovni šoli Tone SeliSkar povzroča

TVD Partizan Prule. Telovadno druStvo namreč uporablja
tiste šolske prostore, ki so grajeni v športno rekreativni
namen, vendar ne spoštuje pravil higlene. Osnovna šola bo v
Interesu učencev In delovnega kolektiva vztrajala na spošto-
vanju reda in disclpline v teh prostorih.

* * *

Sa|a pradtadatva KK SZDL - Seja predsedstva SZDL, ki
je bila 8. septembra, je potekala v znamenju priprav na javno
razpravo In izvedbo IV. samoprispevka ter priprav na bližajo-
če se kadrovske spremembe v o,;viru poteka mandatov v KK
SZDL, predsedstva KK in drugih samoupravih organov. Kra-
jevna koordinaclja je doblla nalogo, da pripravi predloge za
evidentiranje možnih kandidatov. Predsedstvo SZDL je
obravnavalo predlog, da se v mesecu oktobru organizira
srečanjs krajanov starih nad 75 let, ki naj bi postalo tradici-
onalno, sa je btlo lansko, prvo, uspeSno.

* * *
V volilnlh Imanlklh man| napak kot lanl - Vsake volltve

zahtevajo čim bolj popolne volilne imenike, zato jlh je po-
trebno večkrat pregledati. Pred referendumom za četrti sa-
moprispevek v KS Prule pregledujejo voiilne imenike v sode-
lovanju s hišnimi sveti. V imeniklh so tokrat našli manj napak
kot jih je bilo ot> marCevskih volitvah.

* * •
Zamudnltka proin|a za zlmako pomoi - Na sedež KS

Prule je do sedaj prišlo okoli 37 prošenj za zimsko pomoč.
Čeprav jih je ve£ kot lanl, so vse ugodno rešene. Za zamudnl-
ke, ki bi ie želeli oddatl prošnje za zimsko pomočje še čas.


